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Írásbeli kérdés

Dr. Szili Katalin
Az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Mit tesznek a lakótelepek telep jellegének megszüntetése érdekében?” címmel a
Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani dr. Gyenesei István önkormányzati és
területfejlesztési miniszterhez .

A kérdésre a választ írásban kérem

Tisztelt Miniszter Úr !

A Panel-program MSZP-SZDSZ kormány alatti indításakor szinte kizárólag a
lakóépületek valós és a bennélőket szorító energetikai problémákra koncentráltak . A
lakótelepek komplex fejlesztése nem indult meg, a telep jelleg megmaradt : a lakótelepeken
túlnyomórészt hiányzik a városrészközpont, a F ő tér, azok a közösségi intézmények, amelye k
a városméretű népesség jogos igényeit kielégítik .

A Panel-program ezen „lábának” hiánya az itt élők számára értékcsökkentő tényező ,
szerintünk minden olyan dologba is kellene az államnak, önkormányzatoknak invesztálni, am i
KÖZ-zel kezd ődik: közintézmények (els ősorban a közösségi infrastruktúra), a közparkok,
közterületek, közlekedés (els ősorban köz9össégi közlekedés, idesorolva a kerékpáro s
közlekedést is), közintézmény, közművek stb .

Tisztelt Miniszter Úr !

Kérdéseim tehát :

Mit tesznek annak érdekében, hogy a lakótelepek telep jellege enyhüljön ?
Mit tesznek annak érdekében, hogy az állami és önkormányzati közfeladatokat a a

közösségi igényekhez igazítsák?

Várom válaszát .

László Tamás
Fidesz — Magyar Polgári Szövetsé g

Budapest, 2008 . december 17 .
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